
Obradowała Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Obradowała Komisja Zdrowia, Polityki
Społecznej i Spraw Rodziny | 1

16 kwietnia 2008

Obradowała Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i
Spraw Rodziny

W dzisiejszych obradach Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny wzięli udział
członkowie Zarządu Województwa Lech Janiszewski i Marek Gos. Pierwszym z punktów
posiedzenia było przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu województwa za rok
2007 przez skarbnika Województwa Zdzisława Wojciechowskiego. W dzisiejszych obradach
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny wzięli udział członkowie Zarządu
Województwa Lech Janiszewski i Marek Gos. Pierwszym z punktów posiedzenia było
przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu województwa za rok 2007 przez
skarbnika Województwa Zdzisława Wojciechowskiego. Członkowie Komisji zaopiniowali go
pozytywnie. Kolejną kwestią podniesioną przez przewodniczącego Komisji Marka
Bogusławskiego była informacja o stanie realizacji inwestycji ochrony zdrowia w naszym
regionie. W planie na lata 2007 – 2008 ujęto cztery działania, w tym inwestycje wieloletnie –
rozbudowę Szpitala Miejskiego w Starachowicach oraz budowę Szpitala Powiatowego w
Opatowie. W zeszłym roku podpisano również umowę z Wojewódzkim Szpitalem Zespolonym
w Kielcach w zakresie rozbudowy Centrum Kardiologii. Radny Józef Grabowski zwrócił
uwagę, iż w przyszłości należałoby zabezpieczyć i przekazać środki finansowe dla szpitali z
terenu województwa m.in.: na remonty, wymianę sprzętu radiologicznego, itp. Istotną
kwestią byłoby również zachęcenie młodych lekarzy i personelu medycznego do pozostania
w świętokrzyskich placówkach służby zdrowia. – Przedsięwzięcia realizowane w ramach
Kontraktu Wojewódzkiego na lata 2007 – 2008, to pewne całości, które udało się zamknąć –
stwierdził członek Zarządu Województwa Marek Gos. – Na listach indykatywnych znajduje
się kilkanaście placówek zdrowia o znaczeniu strategicznym, na które przeznaczona
zostanie określona pula pieniędzy. Aby ją właściwie rozdysponować zasięgamy informacji o
najpilniejszych potrzebach szpitali z terenu województwa. Czekamy również na
uregulowania prawne z zakresu służby zdrowia. Na zakończenie tego spotkania Komisji,
radni zapoznali się z informacjami na temat bilansu potrzeb jednostek pomocy społecznej
oraz realizacji koordynowania systemów zabezpieczenia społecznego w zakresie świadczeń
rodzinnych za 2007 rok.


